
Rada Miasta Radymna 
Radni - Sesja 

Protokół nr LIX/2023 

Sesja Rady Miasta Radymna w dniu 30 maja 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 30 maja 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:50 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Andrejko 

2. Jan Broda 

3. Joanna Burbeło 

4. Mariusz Diawoł 

5. Piliszko Edward 

6. Marek Jackowski 

7. Małgorzata Kalin 

8. Barbara Krzyżanowska 

9. Zygmunt Marciak 

10. Andrzej Pacek 

11. Janusz Sobejko 

12. Paweł Suchodolski 

13. Zygmunt Uszakiewicz 

14. Tomasz Zieliński 

15. Justyna Żelak 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

Pani Halina Wołos, Pan Dariusz Gliniany, Pan Lesław Kotyla i Pan Andrzej Samborski - 

Przewodniczący Zarządów Osiedli w Radymnie, 

oraz 

Pan Mieczysław Piziurny - Burmistrz Miasta Radymna, 

Pani Zofia Kawałek - Sekretarz Miasta Radymna, 

Pani Janina Kaczmarz – Skarbnik Miasta Radymna, 

Pani Anna Philipp-Pruchnik – Radca Prawny UM Radymna, 

Pani Agnieszka Andruszko – Kierownik MOPS w Radymnie, 

Pani Alina Suchy – wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Radymnie, 

Pani Dorota Gunia – Dyrektor MOK w Radymnie, 

Pani Elżbieta Kuchta – Dyrektor MBP w Radymnie, 

Pani Małgorzata Trojnar – Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Radymnie 

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Pacek – Przewodniczący Rady Miasta Radymna. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Przewodniczący otworzył obrady LIV zwyczajnej sesji Rady Miasta Radymna, przywitał 

uczestników sesji oraz stwierdził prawomocność obrad. Obecnych było 15 Radnych.  



 

Pan Przewodniczący poinformował wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Radymna, że 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, 

że klauzula informacyjna RODO znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta Radymna. 

Pan Przewodniczący poinformował Radnych, uczestników sesji Rady Miasta Radymna,  

o sposobie głosowania przy pomocy systemu eSesja. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. „Raport o stanie Miasta Radymna – rok 2022” – rozpatrzenie i przeprowadzenie debaty nad 

raportem. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Radymna – 

projekt 22/59. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Radymna  za rok 2022 – projekt 23/59: 

1) sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Radymna za 2022 rok; 

2) sprawozdanie finansowe Miasta Radymna za rok 2022; 

3) informacja o stanie mienia Miasta Radymna; 

4) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu 

Miasta Radymna; 

5) opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Miasta oraz sprawozdania 

finansowego za rok 2022; 

6) dyskusja. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Radymna za 

rok 2022 – projekt 24/59: 

1) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Radymna w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Radymna za wykonanie budżetu w 2022 r.; 

2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Radymna o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Radymno 

za 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 rok – projekt 

25/59. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Miasta Radymna w sprawie „Budżetu Obywatelskiego Miasta Radymna na rok 2024”. – 

projekt 21/59. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

10. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

11. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zapytania. 

14. Zakończenie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Pan Burmistrz zgłosił wniosek o umieszczenie  

w Porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 140/XVIII/2004 Rady 



Miejskiej w Radymnie z dnia 30 grudnia 2004 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz  szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku obrad polegająca na dodaniu punktu 8a w brzmieniu: "Podjęcie uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr 140/XVIII/2004 Rady Miejskiej w Radymnie z dnia 30 grudnia 

2004 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 

jak również trybu ich pobierania – projekt 26/59".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że Pan Burmistrz zgłosił wniosek o umieszczenie  

w Porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2023. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku obrad polegająca na dodaniu punktu 8b w brzmieniu: "Podjęcie uchwały  

w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023 – 

projekt 27/59".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

Nie było innych wniosków w sprawie zmiany Porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad po wprowadzonych zmianach. 

 

 

3. „Raport o stanie Miasta Radymna – rok 2022” – rozpatrzenie i przeprowadzenie 

debaty nad raportem. 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o nieodczytywanie Raportu o stanie Miasta Radymna – 

rok 2022 a przedstawienie jego streszczenia. Wniosek został przyjęty przez aklamację. 



Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła streszczenie Raportu o stanie 

Miasta Radymna – rok 2022. 

Pan Burmistrz poinformował o pracach związanych z przygotowaniem i realizacją inwestycji 

w roku 2022. 

Pan Burmistrz podziękował Radnym za współpracę oraz pracownikom Urzędu Miasta i 

dyrektorom oraz kierownikom jednostek organizacyjnych Miasta. Podziękował też płatnikom 

podatków podkreślając, że dzięki ich wpłatom możliwa jest realizacja inwestycji miejskich. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nikt z mieszkańców nie 

zgłosił się do debaty nt. Raportu o stanie Miasta Radymna – 2022. 

Nikt nie zgłosił się do debaty nt. raportu o stanie Miasta Radymna – rok 2022 wobec czego 

Pan Przewodniczący zamknął ten punt Porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta 

Radymna – projekt 22/LIX. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz odczytała projekt uchwały oznaczony 

numerem 22/LIX. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna, 

-Rewizyjnej – opinia pozytywna, 

-Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna, 

-Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna, 

-Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zamknął 

dyskusję, zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Radymna – 

projekt 22/LIX..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 



5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Radymna za rok 2022 – projekt 23/LIX: 
 

Pan Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie Sprawozdania z wykonania 

budżetu Miasta Radymna za 2022 rok, Sprawozdania finansowego Miasta Radymna za rok 

2022, Informacji o stanie mienia Miasta Radymna oraz Opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Radymna. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o procedowanie bez odczytywania Sprawozdania z 

wykonania budżetu Miasta Radymna za 2022 rok, Sprawozdania finansowego Miasta 

Radymna za rok 2022, Informacji o stanie mienia Miasta Radymna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o procedowanie bez odczytywania Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta 

Radymna za 2022 rok, Sprawozdania finansowego Miasta Radymna za rok 2022, Informacji 

o stanie mienia Miasta Radymna. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

Na prośbę Pana Przewodniczącego Pani Skarbnik odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Radymna. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego Pan Zygmunt Uszakiewicz – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Radymna odczytał opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania 

budżetu Miasta oraz sprawozdania finansowego za 2022 rok. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały oznaczony 

numerem 23/LIX. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna, 

-Rewizyjnej – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Pan Zygmunt Marciak stwierdził, że gospodarka Miasta zmierza w dobrym kierunku i 

podkreślił, że poziom zadłużenia w relacji do wysokości budżetu jest bezpieczny. Pozytywnie 

wyraził się o pozyskiwaniu środków oraz kierunkach prowadzonych inwestycji. Wyraził też 

swoje poparcie dla podejmowanych działań. 



 

Pan Janusz Sobejko podjął sprawę konsekwencji w działaniu szczególnie w kierunku 

poprawy demografii w Radymnie. 

 

Pan Andrzej Pacek podziękował Radnym za podejmowanie prorozwojowych uchwał. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący 

zamknął dyskusję, zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Radymna za rok 2022 – projekt 23/LIX.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta 

Radymna za rok 2022 – projekt 24/LIX. 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pan Zygmunt Uszakiewicz – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Radymna odczytał kolejno: 

a) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Radymna w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Radymna za wykonanie budżetu w 2022 r.; 

 

b) opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Radymna o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Radymno 

za 2022 rok. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna, 

-Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna, 

-Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna, 

-Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zamknął 

dyskusję, zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Radymna za rok 



2022 – projekt 24/LIX.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

Pan Burmistrz podziękował Radzie Miasta za udzielenie wotum zaufania i absolutorium. 

Podziękował też pracownikom Urzędu Miasta i dyrektorom oraz kierownikom jednostek 

organizacyjnych Miasta. 

 

O godz. 10:45 Pan Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

O godz. 10:57 Pan Przewodniczący wznowił obrady. Na Sali Narad obecni byli wszyscy radni. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 rok – 

projekt 25/LIX. 
 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Pani Skarbnik odpowiadała na pytanie Pani Małgorzaty Kalin odnośnie wpływy z części opłat 

za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym. 

 Nie było więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący 

zamknął dyskusję, zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 rok – projekt 

25/LIX.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzania konsultacji społecznych z 



mieszkańcami Miasta Radymna w sprawie „Budżetu Obywatelskiego Miasta Radymna 

na rok 2024”. – projekt 21/LIX. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zamknął 

dyskusję, zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Miasta Radymna w sprawie „Budżetu Obywatelskiego Miasta Radymna na rok 2024”. – 

projekt 21/LIX.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

8a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 140/XVIII/2004 Rady Miejskiej  

w Radymnie z dnia 30 grudnia 2004 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania – 

projekt 26/59 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna, 

-Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zamknął 

dyskusję, zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 140/XVIII/2004 Rady Miejskiej w Radymnie 

z dnia 30 grudnia 2004 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania – projekt 26/59 



Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

8b) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2023 – projekt 27/59 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna, 

-Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zamknął 

dyskusję, zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2023 – projekt 27/59.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 
 

Składając sprawozdanie Pan Burmistrz powiedział m.in. o: 

- postępach prac związanych z przebudową dróg miejskich oraz stanie realizacji prac 

przygotowawczych i realizacji już rozpoczętych inwestycji, 

- rozstrzygnięciu przetargu na dzierżawę tzw. Dinozekolandii, 

- ogłoszonych przetargach na zbycie budynków przy ul. Sienkiewicza i Zamkniętej, 

- ogłoszeniu i unieważnieniu z powody zbyt wysokich ofert przetargów na przebudowę ulic 

Sienkiewicza i Plażowej, 

- ogłoszeniu przetargu na remont instalacji elektrycznej w budynku Przedszkola 

Samorządowego, 

- złożeniu wniosków o dofinansowanie budowy boiska sportowego, remont Orlika, 

- przekazaniu placu budowy wykonawcy remontu budynku w Koszarach, 

- uczestnictwie w KPP w Jarosławiu w posiedzeniu dot. bezpieczeństwa seniorów, 



- zorganizowanym przez Stowarzyszenie GIGANCI obchodów Dnia Dziecka i Dnia Matki, 

- przygotowanych przez MNOK i Szkołę Podstawową obchodach Dnia Dziecka w dniu 1 

czerwca br. 

Pani Małgorzata Kalin zapytała o stan realizacji zadania wybranego w ramach Budżetu 

Obywatelskiego, na co Pan Burmistrz udzielił obszernego wyjaśnienie o procedurze i stanie 

przygotowań do inwestycji zapewniając, że zostanie ona wykonana w br. 

10. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

Nikt nie złożył interpelacji ani zapytania. 

11. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 
 

Pani Sekretarz przedstawiła informacje o realizacji wniosków składanych przez Pana 

Zygmunta Uszakiewicza i Pana Zygmunta Marciaka. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

Pan Marek Jackowski przedstawił działania OSP Radymno przy 2 zdarzeniach na terenie 

Radymna w ostatnim czasie podkreślając szybkość działania i fachowość strażaków. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o zabezpieczenia w budżecie Miasta Radymna na 2024 

r. kwoty na zakup nowego samochodu gaśniczego. 

Pan Burmistrz poinformował, że w br. przewidywane są nabory na zakup wozów strażackich  

i jeśli to nastąpi to stosowny wniosek zostanie złożony.  

Pan Burmistrz opisał sytuację straży pożarnych w mieście i okolicznych gminach w kontekście 

wyposażenia i współpracy. Przy pomniał, że podczas zebrania walnego OSP Radymno złożył 

obietnicę zakupu nowego samochodu. Podkreślił wysoką ocenę radymniańskiej OSP oraz 

potrzebę zwiększenia wysiłków celem zainteresowania młodzieży służbą pożarniczą. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o uzupełnienie kostki brukowej oraz likwidację 

zapadnięć jezdni w obrębie przystanku w Rynku. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o wymianę nieczytelnego znaku drogowego „nakaz 

skrętu w prawo” w obrębie ul. Piekarskiej. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o zmianę polegającą na ukośnym ustawianiu 

samochodów na parkingu w Rynku przy okazji malowania oznakowania poziomego. 

Pan Tomasz Zieliński złożył wniosek o ustawienie kilku stojaków na rowery w Rynku. 

Pan Tomasz Zieliński złożył wniosek żeby Miasto zwróciło się do Wód Polskich  

o uporządkowanie brzegów wzdłuż rz. Rada. 

Pan Burmistrz odpowiadając na wnioski stwierdził, że potrzeba konserwacji brzegów rz. Rada 

zgłaszana jest systematycznie do Wód Polskich. Odnośnie stojaków na rowery to zostaną 

zamontowane jeśli znajdą się środki na ten cel. Odnośnie Rynku to pasu zostaną odmalowane 



w takim samym układzie, stwierdził Pan Burmistrz, natomiast naprawy ułożenia kostki obok 

przystanku zostaną dokonane przez ZGK. 

Pan Janusz Sobejko złożył wniosek o naprawę rynny na Hali Targowej pomiędzy punktem lotto 

a sklepem pasmanteryjnym. 

Pan Burmistrz poinformował o planowanych ćwiczeniach WOT oraz wojska z jednostki  

w Przemyślu na terenie miasta oraz zbiornika wodnego ZEK. 

Pan Burmistrz poinformował o rozpoczęciu bieżących napraw dróg przy użyciu remontera po 

czym będą malowane pasy. 

Pan Burmistrz poinformował, że znaki drogowe, progi zwalniające i lustra są zakupione i będą 

sukcesywnie montowane. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz zapytał czy obniżenie terenu przy ul. Zachariasiewicza zostało 

usunięte, na co Pan Marek Sobolewski stwierdził, że nie.  

Pani Joanna Burbeło zgłosiła potrzebę poprawienia drogi polnej przy zbiorniku wodnym ZEK 

równoległej do ścieżki biegnącej wzdłuż akwenu, która została rozjeżdżona wskutek czego 

pozostały duże koleiny uniemożliwiające przejazd i przejście. 

O godz. 14:42 obrady opuścił Pan Marek Jackowski. Od tej chwili obrady odbywały się przy 

obecności 14 Radnych. 

Pan Burmistrz, odpowiadając na kwestie poruszone przez Panią Joannę Burbeło stwierdził, że 

nawierzchnia tej drogi zostanie naprawiona. 

Pani Halina Wołos  podniosła sprawę tworzenia się zastoin w zagłębieniach powstałych po 

budowie alei głównej na Cmentarzu Starym z obu stron przy skrzyżowaniu głównym i po lewej 

stronie przy skrzyżowaniu obok kapliczki. 

Pan Marek Sobolewski poinformował, że ZGK nie dysponuje środkami na remonty tych alejek 

oraz podniósł potrzebę remontu alei na Cmentarzu Nowym. Obiecał też dokonanie oględzin 

zgłaszanego problemu. 

13. Zapytania. 

Pan Tomasz Andrejko zapytał: 

- czy jest zlecony projekt na wykonanie łącznika ulic Dolnej i Młynarskiej, 

- czy udało się coś ustalić ws. nachylonego słupa i obniżonych przewodów na ul. Kolejowej. 

Pan Tomasz Andrejko złożył wniosek o zwrócenie się GDDKiA w sprawie odcinka drogi ul. 

Lwowskiej od skrzyżowania z drogą w kier. Sośnicy a Jana Pawła II przy zatoczce autobusowej 

jest awaria lampy nr 39 oraz lamp nr 36 i 37. 

Pan Tomasz Andrejko złożył wniosek o zwrócenie się o wymianę ogrodzenia przy ul. 

Kolejowej w bezpośrednim sąsiedztwie przy terenie ZGK i placu zabaw (transformator). 

 

Pan Burmistrz poinformował, że zlecenie wykonania projektu na wykonanie łącznika ulic 



Dolnej i Młynarskiej jeszcze nie może zostać zrealizowane z uwagi na oczekiwanie 

rozstrzygnięcia przetargu na przebudowę ul. Sienkiewicza, Plażowej i Słowackiego ponieważ 

nie znając kosztów ich przebudowy nie można określić a więc i zlecać przedmiotowej usługi. 

ZGK, kontynuował Pan Burmistrz, wyremontował ogrodzenie przy SUW i Miasto nie jest 

właścicielem innego ogrodzenia w tym terenie. 

Pan Tomasz Andrejko poinformował, że chodzi o transformator, na co Pan Burmistrz 

stwierdził, że Miasto zwróci się do Zakładu Energetycznego. Odnośnie zwisających kabli to 

właścicielem jest prawdopodobnie Orange, który na terenie Miasta wymienia systematycznie 

słupy i zapewne dojdą i do ul. Kolejowej. 

Pan Tomasz Zieliński zapytał o to jak będzie funkcjonował Orlik podczas wakacji i w soboty 

kiedy to nie jest czynny oraz czy będą badane zapadliny w jezdni przy parkingu, na co Pan 

Burmistrz stwierdził, że Orlik będzie funkcjonował normalnie o ile nie będzie dewastacji. Pan 

Burmistrz zachęcił do korzystania z boisk trawiastych w okresie letnim podkreślając, że boiska 

ze sztuczną nawierzchnią są raczej przeznaczone do korzystania kiedy niemożliwe jest 

korzystanie z boisk trawiastych. Jeśli jednak będzie takie zapotrzebowanie to Orlik będzie 

otwarty, stwierdził Pan Burmistrz. 

Odnośnie zapadliska na ul. Lwowskiej, kontynuował Pan Burmistrz, to zostały dokonane próby 

i nie stwierdzono przyczyn. Będą zlecane głębsze odwierty celem dojścia przyczyny obniżenia 

poziomu jezdni.  

14. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 11:50 Pan Przewodniczący zamknął obrady LIX sesji Rady Miasta Radymna, 

podziękował zaproszonym gościom, Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach. 

 

Przewodniczący 

      Rada Miasta Radymna 

Andrzej Pacek 

 

Protokołował: Henryk Wolski 

……………………………….  

 


